

Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8.

Tirsdag den 9. september 2025 kl. 19.00.

Deltagere: Elva Lyth, Betinna Jensen, Erick Jens Christiansen, Carsten Frydendall og Lars Mogensen.

1. Referat

Referatet fra sidste møde blev godkendt.

Lars blev valgt som dagens referent.

2. Robotplæneklippere

De nye robotplæneklippere er i gang i hele afdelingen. Tiltaget er indført uden afdelingensbestyrelsens godkendelse, sandsynligvis fordi det er udgiftsneutralt. Der klippes dog stadig græs på den gamle måde præcis samme steder, så det er umuligt at vurdere kvaliteten af robotternes arbejde.

Elva kontakter Ungdomsbo for at blive klogere på hvad der foregår.

3. Vand til beboerhaverne

Der er opstillet en vandtank til vanding af beboerhaverne. Der blev udtrykt bekymring for, om nogen vil misbruge at der er vand til rådighed, og at det bruges til andet end haverne. Bestyrelsen ser tiden an, for at vurdere om det er et reelt problem.

4. Vand i kældrene

Der har været vand i kældrene flere gange under de voldsomme skybrud hen over sommeren, og flere har fået ødelagt deres opbevarede ting i kælderrummene.

Det undersøges om der er mulighed for at behandle væggene, så der ikke siver vand ind. Det er nok en dyr løsning, men driftscentret arbejder fortsat med det.

5. Have-projekt

Der har tidligere været forslag om flere bede i gårdene med buske med spiselige bær og andre spiselige planter.

Der bliver etableret et enkelt bed ved siden af køkkenhaverne for de penge der er til overs til gårdudsmykning, Hvis der skal etableres yderligere bede, skal der sættes penge af til det, og det kræver et forslag på afdelingsmødet.

6. Affaldsgruppen

Affaldsgruppen på tværs af afdelingerne har manglet lidt opbakning, og nedlægger derfor sig selv i en periode.

Hvis afdelingerne ønsker det, kan der dog godt arrangeres en affaldsindsamlingsdag til foråret.

For at undgå at udefrakommende får adgang til affaldsskurene i gårdene, blev det foreslået at de kunne aflåses og kun åbnes med beboernes nøglebrik, og evt. kun aflåses om natten. Der var ikke enighed om hvorvidt det ville afhjælpe problemerne i affaldsskurene, men hvis der skal låse på, skal det stilles som forslag på afdelingsmødet.

7. Ryddelighed på trappeopgange

Forslag om at bestyrelsen efterser opgangene for henstilling af f.eks. affald, sko m.m.

Det blev besluttet at bestyrelsen gør det umiddelbart efter markvandringen torsdag den 18. september.

8. Evt.

Der har været møde i styregruppen. Vigtigste punkt var om klubben, der bliver opdelt, og en del flytter til Bakkeskolen.

Der er blevet afholdt store legedag, som egentlig fungerede godt, men der var alt for få deltagere. Gruppen bag tænker at det nok ikke skal afholdes igen, i hvert fald ikke i den nuværende form.

Elva mangler afkrydsningspapirer til poseudlevering. Lars sørger for at få udskrevet nye.

Der er ikke kommet nye affaldsposer til uddeling. Elva rykker for det.

Mødet sluttede kl. 20.30.